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Rada Miejska w Strykowie 

Radni - Sesja  

 

Protokół nr LXXIII/2023 

z LXXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 1 września 2023 roku 

 
Obrady rozpoczęto 1 września 2023 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:10 tego samego 

dnia. 

Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/40687/lxxiii-sesja-rady-miejskiej-w-

strykowie-1-wrzesnia-2023-r-o-godz-1100.htm 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Strykowie:  

1. Dariusz Dziewulski 

2. Marek Gierat 

3. Andrzej Janeczko 

4. Paweł Kasica 

5. Grzegorz Kozłowski 

6. Wincenty Majchrzak 

7. Jakub Mielczarek 

8. Łukasz Orłowski 

9. Damian Perek 

10. Adam Piestrzeniewicz 

11. Tadeusz Rosiński 

12. Karol Sitek 

13. Mateusz Słojewski 

14. Anna Ślęzak 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa  

2. Pani Tamara Barańska-Kiemaczyńska Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

4. Pani Aneta Jędrzejczak Sekretarz Gminy Stryków  

5. Pani Paulina Lesiecka-Koralewska radca prawny 

 

 

Ad. pkt 1. Otwarcie obrad LXXIII sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Paweł Kasica. Powitał wszystkich radnych i Pana Burmistrza Strykowa 

wraz ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta 

Strykowa, wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję 

LXXIII sesji. Przewodniczący nadmienił, że sesja została zwołana na wniosek Burmistrza 

Strykowa. Zgodnie z listą obecności w posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej 

w Strykowie, co stanowi kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał 

i wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. 

https://esesja.tv/transmisja/40687/lxxiii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-1-wrzesnia-2023-r-o-godz-1100.htm
https://esesja.tv/transmisja/40687/lxxiii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-1-wrzesnia-2023-r-o-godz-1100.htm
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Ad. pkt 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica obowiązki sekretarza powierzył 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Strykowie radnemu Andrzejowi Janeczko. 

 

 

Ad. pkt 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad LXXIII sesji: 

1. Otwarcie obrad LXXIII sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze części wsi Niesułków 

i Niesułków-Kolonia (LXXIII_630_2023) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków (LXXIII_631_2023) 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXXII/625/2023 z dnia 20 lipca 2023r. 

w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego do spraw przemocy domowej w Gminie Stryków 

(LXXIII_632_2023) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu (LXXIII_633_2023) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXIII/548/2022 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2023 rok (LXXIII_634_2023) 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXIII/547/2022 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2023 - 2033 (LXXIII_635_2023) 

11. Zatwierdzenie protokołu z LXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

20 lipca 2023 r.  

12. Sprawy różne. 

13. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad LXXIII sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) Łukasz Orłowski, Anna Ślęzak 
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Ad. pkt 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał 

i Wniosków na LXXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym składzie:  

1) Radny Mateusz Słojewski,  

2) Radny Wincenty Majchrzak,  

3) Radny Dariusz Dziewulski. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Orłowski, Anna Ślęzak 

 

 

Ad. pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze części wsi Niesułków 

i Niesułków-Kolonia (LXXIII_630_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXIII_630_2023 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze części wsi Niesułków 

i Niesułków-Kolonia (LXXIII_630_2023).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Orłowski, Anna Ślęzak 
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Ad. pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Stryków (LXXIII_631_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXIII_631_2023 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(LXXIII_631_2023).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Orłowski, Anna Ślęzak 

 

 

Ad. pkt 7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXXII/625/2023 z dnia 20 lipca 

2023r. w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego do spraw przemocy domowej w Gminie Stryków 

(LXXIII_632_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXIII_632_2023 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXXII/625/2023 z dnia 20 lipca 2023r. w sprawie 

trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 

do spraw przemocy domowej w Gminie Stryków (LXXIII_632_2023).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) Łukasz Orłowski, Anna Ślęzak 
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Ad. pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu (LXXIII_633_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXIII_633_2023 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

(LXXIII_633_2023).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Janeczko 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Orłowski, Anna Ślęzak 

 

 

Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXIII/548/2022 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Stryków na 2023 rok (LXXIII_634_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXIII_634_2023 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXIII/548/2022 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2023 rok 

(LXXIII_634_2023).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Orłowski, Anna Ślęzak 
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Ad. pkt 10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXIII/547/2022 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2023 - 2033 (LXXIII_635_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXIII_635_2023 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXIII/547/2022 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stryków na lata 2023 - 2033 (LXXIII_635_2023).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Orłowski, Anna Ślęzak 

 

O godzinie 11:08 na salę obrad przybył radny Łukasz Orłowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ponownie sprawdził obecność. Oświadczył, 

że w posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Strykowie, co stanowi kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej 

w Strykowie. Następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

Ad. pkt 11. Zatwierdzenie protokołu z LXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się 20 lipca 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu.  

Uwag do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z LXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

20 lipca 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1)  

Anna Ślęzak 
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Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ponownie sprawdził obecność. 

Oświadczył, że w posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Strykowie, 

co stanowi kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

 

 

Ad. pkt 12. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica otworzył dyskusję w sprawach 

różnych: 

 

Radny Marek Gierat zwrócił uwagę na stan asfaltu w miejscowości Wrzask i Bronin, który jest 

popękany i kruszy się na skutek podtopień oraz suszy. Radny zasugerował podjęcie działań 

w celu poprawy sytuacji. Ponadto, radny poprosił o pogłębienie rowu, który w niektórych 

miejscach jest niedrożny, co powoduje zatrzymywanie się wody. Na skrzyżowaniu Wrzask, 

Bronin, Osse, radny zasugerował zamontowanie lampy fotowoltaicznej, podobnie jak 

przy boisku i kontenerach na śmieci.  

 

Burmistrz Strykowa poinformował, że prace nad utwardzeniem pobocza zostaną 

przeprowadzone po dożynkach. Burmistrz zgodził się z radnym, że konieczne jest doświetlenie 

skrzyżowania dla poprawy bezpieczeństwa, zwłaszcza po zmianie organizacji ruchu. 

Zobowiązał się do systematycznego podejmowania działań w tym zakresie. 

 

Radny Grzegorz Kozłowski podziękował wszystkim radnym za pozytywną opinię Komisji 

odnośnie projektu uchwały dotyczącej obligacji. Podkreślił, że to historyczny moment 

dla Gminy Stryków, ponieważ środki finansowe z tych obligacji będą przeznaczone na rozwój 

miasta, w tym na CRS, szkołę, Dom Kultury i planowany basen w przyszłości. Radny wyraził 

wdzięczność wobec Burmistrza i ekspertów, którzy udzielili wyjaśnień na posiedzeniu Komisji, 

której przewodniczył. Radny podkreślił znaczenie podjęcia pierwszego kroku w tej kwestii 

dla mieszkańców Strykowa. 

 

Radny Jakub Mielczarek zapytał o projekt i postęp w budowie dróg na osiedlu Dobra-Nowiny. 

Ponadto, radny zapytał o wyniki rozmów dotyczących budowy ronda w miejscowości Dobra. 

Radny poinformował o proteście w sprawie konieczności budowy ronda w miejscowości Dobra 

DK14. 

 

Burmistrz Strykowa poinformował, że rozmowy odnośnie ronda w Dobrej w Ministerstwie 

przyniosły pozytywne efekty, jednak z przyczyn proceduralnych nie wybrano jeszcze oferty. 

Burmistrz podkreślił, że obecnie prace skupiają się na opracowaniu dokumentacji technicznej 

przed ogłoszeniem kolejnego przetargu. Burmistrz wspomniał również o staraniach radnych 

Powiatu Zgierskiego w celu pozyskania środków na sygnalizację świetlną, jednak środki te 

zostały przekierowane na inne zadania przez Starostwo Powiatowe w Zgierzu. W kwestii dróg, 

Burmistrz poinformował, że ogłoszono postępowania, ale jeszcze nie dokonano wyboru 

wykonawcy z powodu braku uzupełnienia dokumentów przez jedną z firm.  

 

Radny Karol Sitek przedstawił swoje spostrzeżenia dotyczące inwestycji w mieście. Wyraził 

również pozytywną opinię na temat remontu Szkoły Podstawowej nr 1, jednak zauważył 

niedokończone prace porządkowe. Radny wyraził również swoje zdziwienie z powodu 
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opóźnienia prac związanych z zagospodarowaniem terenu wokół zalewu i budowy ogrodzenia 

w Przedszkolu Samorządowym i Szkole Podstawowej nr 2, które miały być rozpoczęte 

w połowie sierpnia.  

 

Burmistrz Strykowa: wyjaśnił, że prace wymagały dodatkowych działań, które nie były 

uwzględnione w pierwotnych dokumentach. Dotyczyło to również poprawek dachowych. 

Co do ronda-droga 708, Burmistrz poinformował, że zostaną wykonane dodatkowe prace 

związane z bezpieczeństwem, takie jak bariery ochronne i wzmocnienie skarpy. Burmistrz 

poinformował również o zakończeniu prac przy pomniku na Placu Niepodległości oraz 

o podpisaniu umowy z wykonawcą ogrodzenia w Przedszkolu Samorządowym i Szkole 

Podstawowej nr 2. Wyjaśnił, że rozpoczęcie prac związanych z zagospodarowaniem terenu 

wokół zalewu zostało przesunięte z powodu organizacji triathlonu.  

 

Radny Andrzej Janeczko poruszył trzy sprawy. Pierwsza sprawa dotyczyła drogi Cesarka-Ługi 

tuż za mostkiem drewnianym, gdzie pobocza są bardzo wypłukane nawet do 10-15 cm. Radny 

zwrócił uwagę na fakt, że wiele samochodów jeździ w tym miejscu, zwłaszcza w kierunku 

centrum logistycznego, co powoduje trudności w poruszaniu się. Druga sprawa dotyczyła 

dzików, które wdzierają się na działki i pola mieszkańców. Radny zapytał, czy można podjąć 

działania w tej sprawie. Trzecia sprawa dotyczyła częstych wyłączeń prądu w regionie. Radny 

zapytał, czy informacja o kładzeniu kabla 15kV jest prawdziwa.  

Burmistrz Strykowa odpowiedział, że prace naprawcze będą przeprowadzone 

przed dożynkami.  Burmistrz wyjaśnił, że problem dzików należy zgłaszać do kół łowieckich, 

które działają na terenie gminy. Jedynie one mają możliwość przeprowadzenia odstrzału 

dzików. Burmistrz odpowiedział, że spotkał się z przedstawicielami zakładu energetycznego 

i faktycznie planowane są prace modernizacyjne sieci. Pierwsze projekty wykonawcze 

i pozwolenia na budowę są już przygotowane, a przetargi są planowane. Jednakże, rozpoczęcie 

prac będzie wymagać jeszcze pewnego czasu. Dyrektor zakładu obiecał również modernizację 

transformatora w Ługach, jednak szczegóły nie zostały jeszcze ustalone. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał o sytuację dotyczącą 

komunikacji do Szkoły Podstawowej w Dobrej z miejscowości Klęk. Mieszkańcy zwrócili się 

z prośbą o wydłużenie linii autobusowej, aby dzieci uczęszczające do klas najniższych 

nie przekraczały limitu kilometrów określonego w ustawie. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał, czy zostanie uruchomiona dodatkowa komunikacja w celu dowozu tych 

dzieci. 

Burmistrz odpowiedział, że sytuacja zostanie rozważona, z uwzględnieniem planów lekcyjnych 

dzieci. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dobrej również był obecny na spotkaniu. Burmistrz 

potwierdził, że będą podejmowane działania w celu zrealizowania prośby mieszkańców. 

 

Radny Karol Sitek pytał o miejsca parkingowe naprzeciwko Szkoły podstawowej nr 2 

w Strykowie oraz TBS. 

 

Burmistrz Strykowa poinformował, że rozmawiał z Panią Prezes, która przekazała mu pewne 

informacje, które zostaną omówione na nadchodzącym spotkaniu. Pani Prezes poinformowała, 

że istnieje prawomocne pozwolenie na przeniesienie linii energetycznej, która przebiega 

przez środek działki. Przeniesienie linii energetycznej ma umożliwić budowę bloków na skraju 
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działki, zgodnie z pozwoleniem na budowę, które ma być uprawomocnione do połowy 

września. Burmistrz podkreślił konieczność rozmowy z Panią Prezes w sprawie zamiany 

działek, które mogłyby zostać wykorzystane na parking. W zamian, miasto chciałoby odzyskać 

drogę, która obecnie należy do TBS-u. Burmistrz zapowiedział, że będzie rozmawiał na ten 

temat z Panią Prezes. Szczegółowe informacje zostaną przedstawione na najbliższej Komisji 

lub Sesji. Burmistrz poinformował, że prawomocne pozwolenie na budowę parkingu zostało 

uzyskane. Jednakże, inwestycja nie może jeszcze zostać rozpoczęta, ponieważ wniosek 

o promesę na budowę parkingu i dróg na terenie Strykowa został złożony do Ministerstwa. 

Oczekuje się rozpatrzenia wniosku do połowy września, aby można było uruchomić 

postępowanie przetargowe. 
 

Radny Dariusz Dziewulski zwrócił uwagę na potrzebę zamontowania luster drogowych 

na ulicach Kościuszki i Grunwaldzkiej.  

 

Burmistrz Strykowa odpowiedział, że nie jest pewien, czy już otrzymaliśmy opinie dotyczące 

organizacji ruchu, ale jeśli tak, to lustra drogowe zostaną zamontowane. 

 

Radny Jarosław Włodarczyk zwrócił uwagę na ważność nowego prawa geologicznego 

i górniczego, które zostało już przegłosowane przez Sejm i oczekuje na podpisanie 

przez Prezydenta. Zgodnie z tym prawem, istnieje możliwość wywłaszczenia terenów 

w przypadku konieczności przeprowadzenia badań geologicznych lub rozpoczęcia budowy. 

Radny Włodarczyk zapytał Burmistrza, jakie działania mogą być podjęte w takiej sytuacji. 

 

Burmistrz Strykowa zapewnił, że będą podejmowane odpowiednie działania w celu ochrony 

interesów społeczności lokalnej. 

 

 

Ad. pkt 13. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poprosił Komisję Uchwał 

i Wniosków o przedstawienie protokołu.  

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 1 września 2023 roku w następującym składzie:  

1) Radny Mateusz Słojewski,  

2) Radny Wincenty Majchrzak,  

3) Radny Dariusz Dziewulski. 

na LXXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie przyjęła następujący wniosek: 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji Mariusza Kamińskiego: 

O zwiększenie obsady etatowej Komisariatu Policji w Strykowie, pow. zgierskiego, 

woj. łódzkiego 

W imieniu Rady Miejskiej w Strykowie zwracam się z uprzejmą prośbą do Pana Ministra jako 

głównego zwierzchnika Policji z wnioskiem o pilną interwencję w sprawie zwiększenia obsady 

etatowej znajdującego się podległym nam terenie Komisariatu Policji W Strykowie 

pow. zgierskiego, woj. łódzkiego. 

Jednostka ta z uwagi na braki etatowe i niską obsadę etatową nie jest wydolna zapewnić 

całodobowej służby. 

Gmina Stryków leży w Centralnej Polsce na szlaku, gdzie przecinają się dwie autostrady Al 

z A2, największy węzeł komunikacyjny w Polsce. Teren Gminy wynosi 158 kilometrów 
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kwadratowych, 1/5 powiatu zgierskiego. Wokół Strykowa rozciągają się magazyny 

przemysłowe, które zatrudniają kilkanaście tysięcy osób przeważnie obcokrajowców, 

narodowości ukraińskiej, gruzińskiej, azerskiej. Gmina i miast Stryków liczą obecnie 

szacunkowo 13 tysięcy mieszkańców oraz około 5 tysiące obcokrajowców. Osoby 

te zamieszkują nasz teren co znacznie zwiększa liczbę ludności naszej gminy. Komisariat 

Policji w Strykowie etatowo liczy 20 etatów i przez ostatnie lata zamiast zostać zwiększony 

został pomniejszony etatowo, zlikwidowano służbę dyżurną, uszczuplając stan etatowy 

jednostki. Faktycznie pomimo stanu etatowego 20 funkcjonariuszy na papierze zauważamy 

notoryczny spadek ilości funkcjonariusz, który przejawia się brakiem służby patrolowej 

umundurowanej i po cywilnemu. Obecne patrole prewencji są łączone z Komisariatem Policji 

w Głownie co skutkuje brakiem Policji w patrolowaniu miasta i gminy Stryków. 

Notorycznie zauważalna jest rotacja wśród policjantów, którzy po przeszkoleniach 

są przenoszeni do innych jednostek. 

Taki stan rzeczy budzi nasze obawy o bezpieczeństwo naszej gminy. Kilka lat temu 

funkcjonował tu Komisariat Autostradowy liczący 58 etatów. Żaden etat nie został 

przydzielony do Komisariatu Policji w Strykowie. 

W tej sprawie interweniowaliśmy wielokrotnie poprzez zaproszenia na sesję Rady Miejskiej 

Komendanta Powiatowego Policji w Zgierzu. Zaproszenia były kierowane do Komendy 

Wojewódzkiej Policji w Łodzi. 

Podczas debat Komendant Powiatowy Policji w Zgierzu wskazywał potrzebę zwiększenia 

Komisariatu Policji w Strykowie, tłumacząc braki kadrowe niedoszacowaniem osobowym 

powiatu zgierskiego co nas nie przekonuje. Powiat liczy ponad 300 funkcjonariuszy. Dwa lata 

temu Komendant Powiatowy Policji w Zgierzu zobowiązał się oddać ze swojego stanu 

etatowego, dwa etaty na rzecz Komisariatu Policji w Strykowie. Do dnia dzisiejszego 

to zobowiązanie nie zostało wykonane. 

Na sesji odnośnie zwiększenia obsady o dwa etaty, odebraliśmy oświadczenie od Zastępcy 

Komendanta Powiatowego Policji w Zgierzu, że Komenda Wojewódzka Policji w Łodzi 

po analizie nie wyraża zgody na zwiększenie etatów w Komisariacie Policji w Strykowie. 

Zastanawiającym jest fakt, że w tym samym okresie czasu Komisariat Policji w Głownie dostał 

dodatkowo 5 etatów. Kilkanaście lat temu dofinansowywaliśmy z naszego budżetu dwa etaty, 

ale i tak były wakaty, dlatego zrezygnowaliśmy z dofinansowania Policji państwowej. Trzy lata 

temu dofinansowaliśmy Policje w Strykowie kwotą 50 tysięcy złotych na zakup nowego 

radiowozu. Jako gmina wspieramy finansowo lokalną Policję. Nie mamy zastrzeżeń do pracy 

policjantów, mamy świadomość, że jest ich niejednokrotnie za mało do obstawienia trzy 

zmianowej służby oraz są nadmiernie obciążeni obowiązkami służbowymi wynikającymi 

z licznych zdarzeń i prowadzeniem postępowań. 

Wnoszę o interwencję Pana Ministra w naszej sprawie. 

Wnioskodawca: Radni Rady Miejskiej w Strykowie 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Anna Ślęzak 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Anna Ślęzak 

 

 

Ad. pkt 14. Zamknięcie obrad LXXIII sesji. 

 

O godzinie 12:10 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica, po wyczerpaniu 

przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia LXXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Protokołowała:  

Anna Jóźwiak  

Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie  

 

Paweł Kasica 


